

Lakeshore Stamp Club Inc.



Club philatélique du Lakeshore Inc.

Stamp Show / Exposition philatélique - MARCH 27-28 MARS, 2026

THÈME – 50^e anniversaire des Jeux olympiques d'été de 1976 de Montréal

THEME – 50th anniversary of the Montreal 1976 Summer Olympics Games

Le *Club philatélique du Lakeshore* est fier de vous présenter l'exposition philatélique annuelle LAKESHORE 2026 qui se tiendra les 27 et 28 mars 2026 au Centre communautaire Sarto-Desnoyers, 1335 ch. Bord-du-Lac, Dorval, QC.

Entrée et grand stationnement gratuits. Accessible aux fauteuils roulants. Cantine sur place. Tirage de prix de présence toutes les heures. Il s'agit d'une exposition compétitive avec environ 70 cadres exposés. Plus de 15 tables de négociants et de bourses du club. Plus souvenirs avec oblitérations commémoratives et timbres-photos. Encan silencieux. Centre d'activités pour les jeunes avec la participation de la *Fédération québécoise de philatélie*.

Horaire : Vendredi : 10h à 17h et samedi : 10h à 16h.

Renseignements: Michèle Cartier, mcartier14@videotron.ca

Site-web du Club : lakeshorestampclub.com

The *Lakeshore Stamp Club* is proud to present the LAKESHORE 2026 Annual Exhibition that will be held on March 27-28, 2026 at the Sarto-Desnoyers Community Center, 1335 Lakeshore Drive, Dorval, QC.

Free admission and ample free parking. Wheelchair accessible. Canteen on premises. Hourly door prizes. This is a competitive exhibition with close to 70 frames of exhibits. Over 15 dealers tables and club bourses. Show covers with commemorative postmarks and picture-postage stamps. Silent auction. Youth activity center with the *Fédération québécoise de philatélie*.

Hours: Friday: 10 a.m. to 5 p.m. and Saturday: 10 a.m. to 4 p.m.

Information: Michèle Cartier, mcartier14@videotron.ca

Club's website: lakeshorestampclub.com